
                                                             Slavomil Janov - scénář 
Isabela: 

Slavomil Janov. Novinář a aktivní skaut. Mezi lidmi známý pod přezdívkou Nashville. Narodil se roku 

1958 na Slovensku v Levoči. Vyrůstal poblíž Tater v Popradu a na škole začal přispívat do novin a 

časopisů.  

2:28-2:45 

E tak někdy 1968 plus minus jsem se poprvé seznámil s knížkou Jaroslava Foglara, s Hochy od bobří 

řeky. 

Kuba:  

Knížka ho velmi nadchla. Postupně si od kamarádů půjčoval další foglarovky. Od roku 1973 si 

Nashville s Foglarem začal dopisovat.V sedmdesátém pátém si s ním  dohodl schůzku a nadále s ním 

byl v kontaktu. Ke skautingu Nashvilla přivedl jeho spolužák.  

 

Režim Skaut a jemu podobné organizace nepovoloval. Vše bylo pod přísným dozorem. Kdo 

neposlouchal, byl časem potrestán. Přesto Skautu zůstal věrný, i když pod hlavičkou Pionýra. 

9:44-9:56 

Tak jsem tak jako nevnímal že by to bylo tak nějak pod přímo pod vlivem těch událostí srpnovejch 

68.Bral jsem to tak že se cosi děje a že prostě nějak se to zruší. 

11:40-12:00 

Já jsem vlastně takovou formu pobytu v přírodě, nebo aktivit v přírodě, který s tím skautingem a s 

tou romantikou souvisí, tak člověk hledal vlastně možnosti jako kde je realizovat, takže jsem 

vlastně založil takovej malej oddíl na střední škole. 

Isabela:  

Ve skutečnosti to byl ale oddíl skautů. S ním jezdil na různé výpravy a srazy. Po střední škole šel 

studovat do Prahy kartografii. V mládí totiž běhal orientační běh a mapy ho fascinovaly. V polovině 

studia se začal více přiklánět k novinařině. Ta ho velmi bavila. 

15:36-15:44, 15:52-16:10 

Jsem se rozhod, že už ještě další dva, tři roky na tý technice nebudu. Rozhod jsem s, že půjdu 

pracovat do novin. Takže 4.listopadu 1980 jsem nastoupil do redakce právě středočeského 

krajského deníku. Jmenoval se Svoboda, ten deník. 

Matěj:  

Tady začal od pomocného redaktora a vypracoval se až na šéfredaktora. Věnoval se převážně 

sportovní žurnalistice a díky tomu mohl cestovat na západ. Při práci si úspěšně dodělal vysokou školu, 

obor žurnalistika.  

V devadesátých letech byl Skaut znovu povolen. Nashville je dodnes velmi aktivním oldskautem. Jezdí 

na jejich mezinárodní srazy, Přispívá do jejich deníku a organizuje spoustu akcí.  



A co je podle Nashvilla smyslem skautingu?  

45:50-45:55 

Úkolem skautingu je vytvářet trochu lepší svět. 
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